
 

HØSTMØTE - Buskerud Skikrets Alpin 

28.10.2020 – Teams møte 

 

Tilstede: 

 

  

AK: Jørund Li (Ål), Andreas Uthus (Geilo), Connie Hagen 

(Krødsherad), Kjell Herland (Kongsberg) - referent, Kai-Triin Jogeva 

(Hemsedal).  

Aron: Alexander Gaska, Geir Håvard Myhre, Tania Scillimati 

Drammen: Per Erik Holo 

Krødsherad: Even Schjetne Bøe, Marius Arnesen 

Kongsberg: Thomas Løver, Jonny Eggar (TD) 

Gol: Trude Andersen Børtnes 

Geilo: Cecilie-Linn Opsal Gjertsen, Hans Martin Strømberg 

Skikretskontoret: Liv Høgli  
________________  

1. Runde/info fra klubbene i Buskerud 

Aron: (AG) Yngre gruppe som kommer opp. En løper i U16, større i U14 og stor gruppe i U12 
og nedover. Jobber med organisasjonen, ønsker å være mer synlige i krets arrangementer. 
Kort info fra Geir og Tania (tilbake fra perm).  

Drammen: (PEH) Driften av skiskolen ble satt bort til privat aktør. I tillegg ble ikke eget 
skisenter startet sist sesong.  Dermed er noe av rekrutteringen falt bort. De tar skiskolen 
tilbake kommende sesong. Usikkert om eget skisenter kommer til å åpne, mulig kun 
barnebakken. Flere løpere har gitt seg og noen har meldt overgang til Stabæk. Dermed har de 
i hovedsak få og yngre løpere. Drammen Skisenter er backup arena for renn kommende vinter. 
Ser for seg økt samarbeide med Aron og KIF mht trening kommende vinter.  

Kongsberg: (TL) 13 stk U10, 13 stk U12, 13 stk U14-FIS. Stabil situasjon. Gode trenere og 
godt miljø. Brorparten av U14-16 gruppa er riktignok mest fokusert på å kjøre mest på ski i 
Kongsberg, ikke reise. Få eldre som skal reise mye. Få løpere gjør samlingsopplegget 
vanskeligere å planlegge. Samarbeidet med Aron og Drammen er startet og planlegges økt. 
Årets samarbeid med Hallinglaget er begrenset til U16. KIF håper å kunne øke samarbeidet på 
tvers, evt via kretsen, for å ha større miljøer på samlinger.  

Krødsherad: (ESB) Full aktivitet, barmark 3x/uka for de eldste, 2x/uka for de yngre. 
Hallinglaget fungerer godt, styres godt av ledergruppa som er opprettet der. Bra trenerteam. 
God økonomi, dermed også mye nytt utstyr. Telenorlekene kommende sesong, kvalik SL og 
SSL. Dropper FIS renn i år, dels for ikke å slite for mye på staben. (CH) ca. 35 aktive løpere fra 
U12 og oppover. Flere nye løpere på barmark. (MA) kull 07 og 08 er klart flest. Rekrutteringen 
ser ut til å gå ned noe. Dette halve året har heldigvis ikke endret lysten for barna til å drive 

idrett. 

Gol: (TAB) Få løpere. Eldste mest friski. Mer lek og moro, ingen som satser på alpint. Alle 
trener sammen (fra barneskolealder til vdg), opptil 20 stk samtidig. Ikke hatt alpintrener på flere 
år. Nå er barmark avlyst pga restriksjoner en periode. Vansker med rekruttering bl.a. pga. 
manglende barnebakke. Ny er kommet på toppen, men lengre reisevei. Har en del 



skiopplæring. Stor gruppe i 05 og 06, mest friski. Skal prøve å få til sonerenn og kval renn på 
samme dag. De jobber bevisst for å opprettholde arrangør kompetansen og ha et godt 
samarbeid med bakken. Lavterskel tilbud er viktig.  

Hemsedal: (KTJ) 4 stk U16, 5 u14, 5 u12. tot 13-14 i aktiv-racing gruppe. 
Rekrutteringsgruppen har blitt større. Det er 20-25 stk med på barmark. Startet i sept. Yngre 
trener med langrennsgruppa, etter hvert også med freaks/friski. De eldre trener eget opplegg, 
Helselab etc. Kommunelegen har dessverre stoppet trening en periode. Skisenteret har 
redusert heisens åpningstid mht kveldstrening, håper det kan utvides kommende sesong. 

Trenere: Daniel og Tyler. I år FIS renn i desember og april/Donald.  

Geilo: (LCOG) Stor gjeng, mange kvalifiserte trenere. Etter kommende sesong blir de færre 
eldre, 05 gjengen går ut. Færre i U12-14. Heldig at de har Hallinglaget. Jobbet med 
rekrutteringen, ser lovende ut, ivrige foreldre osv. Karusellrenn i fjor var bra med både yngre 
og eldre i samme arena. Godt samarbeid med SkiGeilo. Kan trene i Asle/Vestlia 3x/uka. U8-10 
har 2x/uka. De minste er på Slåttajordet 1x/uka. Skal ha Førjulscup – spent på gjennomføring, 
Kvalik, HL. (HM) Litt få samles på barmarkstrening, flere trener på egenhånd isteden. Kval 
rennet holdes rent for U14-16.  

Ål: (JL). Slått sammen friski og alpint. Mange foreldre med kompetanse på park og friski. De er 
også med på å arrangere BAMA. Ser på mulige løsninger til aktivitet i skiheisen i samråd med 
kommunelege etc.  

Skikretskontoret: Liv Høgli. Eneste ansatte i Buskerud Skikrets, Norges Skiforbund er 
arbeidsgiver, Buskerud Skikrets’ styre er arbeidsleder. Jobber for alle 6 skigrener. Planer om å 
styrke rekrutteringsarbeidet, mer ressurser inn på kretsplan. Godt samarbeid med 
Alpinkomiteen i skikretsen i mange år.  

Kort intro av styret.  

2. Info fra høstmøte sentralt NSF 

Se eget vedlegg.  

Terminliste - Mesterskap og samlinger 

Kvalifisering internasjonale barnerenn: Wyller/Snø, talentcamp, Pokal Loka/Whistler? Dersom 

ikke arrangert utenlandstur, så blir det talentcamp på alle.  

Div. tallgrunnlag. inkl. avskalling av utøvere ved overgang til FIS, tendens til synkende antall 

FIS løpere siste årene.  

Ønsker større bredde fra bunnen. Ønsker å jobbe mer med fartsskolering, Skigymnas, 

Høyskoler, USA studenter.  

Ønsker å videreutvikle kretsleddet til bærekraftige miljøer, kartlegging/plan/gjennomføring, mer 

ressurser fra sentralt. 

 

Innspill fra klubbene: La frem misnøye om permitteringen som ble gjort av Stefan Johnsen en 

periode. Han er Barn og Bredde sin person i NSF. I tillegg ble adm.sjefene på kretskontorene 

permittert, først 100%, videre 80% og så 60%, skikretsen gikk inn og dekket opp til full stilling 

fra juni. Alle kretskontorene er nå tilbake i normal jobb.  

Innspill på å bidra til bedre kultur, Jørund Li skal møte Neteland og Evjen.  

 

3. Terminliste krets/NSF 



• 02.01.2021 Gol IL 

• 03.01.2021 Hemsedal SSL 

• 09.01.2021 Geilo SL 

• 10.01.2021 Geilo SSL 

• 30.01.2021 Norefjell SSL - KM 

• 31.01.2021 Norefjell SL - KM 

• 13.02.2021 ÅL 2 x SG – KM (første renn) 

• 14.02.2021 Ål SSL 

• 27.02.2021 Aron/Drammen SK SL, Kongsberg som reservearena 

• 28.02.2021 Aron/Drammen SK PSL, Kongsberg som reservearena 

Kval regler uendret:  

▪ 2 Super G, 3 SL, 4 SSL ,1 PSL 

▪ Må ha deltatt på 1 SG, 2 SL, 2 SSL  

• To beste resultat i SL og SSL , 1 Super G. (WC poeng) 

• Om likt ser vi på tredje beste resultat i aktuell gren 

• etter det ser vi på totalt ant poeng i fem renn (2 SSL og SL, 1 Super G) 

• Fortsatt likt – loddtrekning på kretskontoret 

▪ Team Eventet: beste sammenlagt poengsum. (2 SL og 2 SSL og PSL) om likt – 
loddtrekning på kretskontoret 

 

4. Samlingsplan krets/NSF 

• 04.12 – 06.12.2020  Norefjell U12 – U16 – avlyst 28.10.2020 

• 17.12 – 20.12.2020  Geilo, U16 og eldre 

• 11.02 – 12.02.2021  Ål Fart U12,U14,U16 og eldre 

• 06.03 – 07.03.2021  Sted ikke avklart 

• April    Sted og dato kommer 

 

Kretsen oppmoder klubbene til å opprettholde sin aktivitet i tråd med lokale regler.  

Nasjonale renn: 

11-13.12.2020 Geilo   Førjulscup 

16-17.01.2021 Stabekk  Kvalik. Int. Barnerenn 

10-14.03.2021 Norefjell  TELENORLEKENE 

19-21.03.2021 Ål   BAMA 

23-28.03.021 Geilo    HOVELANDSRENNET 

23-25.04.2021 Hemsedal  Donald Duck 



Breddesamlinger NSF: 

23-25.01.2021 NSF/Kvitfjell  Bredde U14, Fart 

29-31.01.2021 NSF/Kvitfjell  Bredde U16, Fart 

07-09.05.2021 NSF/Myrkdalen Bredde Fart U14,U16 

21-25.06.2021 NSF/Juvass  Bredde tek/fart  

21-25.06.2021 NSF/Folgefonna Bredde tek/fart  

5. TD situasjonen I Buskerud 

Det er TD’er satt opp i alle renn i Buskerud kommende vinter, men vi trenger flere nye. Hver 

klubb bør ha minst 1 stk TD.  

OBS: Akershus skal holde TD1 kurs på Teams, 3 kvelder, kontakt Per Nordal, tlf: 970 80 535. 

Jonny Eggar, TD fra Kongsberg, oppmodet også til at flere melder seg opp på TD2 kurs. Det 
arrangeres av NSF sentralt.  

6. Covid-19 

NSF’s korona veileder, smittevernprotokoll. Fra i ettermiddag minner NSF også om at man må 
følge kommunale retningslinjer. Reserveplaner må legges.  

Oppmoder alle til å ta NSF e-lærings kurs om smittevern. 

Oppstår det smitte i klubb, så må dette meldes til Skikretsen.  

 Eks. Krødsherad har laget eget skjema i kommunen for evt. arrangører.  

 Kommentarer:  

Marius Arnesen: Skianleggene ser positivt på kommende sesong. Like skilt og like regler: En 
stavlengde. Ledig sete mellom personer i stolheis og en på hver t-krok, såfremt man ikke er i 
samme kohort. Mest utfordrende med inneområdene. Det er smittevernleder på jobb i hvert 
senter. Bransjen er mer forberedt. Ikke avlys arrangementer for tidlig, følg regler og 
anbefalinger, men endringer skjer raskt.  

7. Eventuelt 

PEH: Internasjonal representasjon ved barnerenn kolliderte i fjor med Buskeruds kvalikrenn 

i fjor. BSK har allerede vedtak om at denne deltakelsen ikke blir kompensert med poeng. I 

fjor kunne ikke rennene gjennomføres annerledes. Man prøver å unngå kollisjoner 

fremover.  

KTJ: Startgate. Ta kontakt med Kai-Triin for lån. Dere må selv sørge for trygg transport. 

Det som evt. ødelegges må erstattes. En fra hver klubb må stå ansvarlig opp mot KTJ. 

Kretssamlinger prioriteres fremfor klubb. Kontakt info: kai-triin@outlook.com 

Ref. Kjell Herland. 

mailto:kai-triin@outlook.com

